



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND  
PUBLIC NOTICE**

---

**12/21**

**18 June 2021**

---

**CELEBRATING 2021 SENIORS WEEK**

At the Ordinary Meeting of Council held on Tuesday 25 May 2021, Council resolved to conduct Seniors Week on Christmas Island from 26 July -01 August 2021.

The Shire of Christmas Island has been promoting Seniors Week on the Island since 1999. This annual event, now in its twenty third (23rd) year, is only possible with the support of individuals, business groups and community organisations.

Seniors Week celebrates the contribution that older people have made to the community.

Seniors Week on Christmas Island also promotes a positive understanding of ageing in our community, encourages seniors to enjoy an active and healthy lifestyle, and facilitates the involvement of community groups and organisations in presenting activities for seniors.

The Shire of Christmas Island is inviting sponsorship from business groups, community organisations and interested individuals to assist in presenting this meaningful event. The generosity of past sponsors has ensured that our seniors enjoy the week's activities. It is hoped that many groups and individuals previously involved will continue to contribute through in-kind support, activities or donation.

For sponsorship and further information about the 2021 Seniors Week, please contact Council's Community Services Seniors Officer, Mr Ron Foo during office hours on 9164 8300 ext 232, or email [ronf@shire.gov.cx](mailto:ronf@shire.gov.cx)

David Price  
**Chief Executive Officer**



## SHIRE PULAU KRISMAS NOTIS UMUM

---

12/21

18 Jun 2021

---

### MERAYAKAN MINGGU WARGA EMAS 2021

Di Mesyuarat Biasa Majlis yang diadakan pada hari Selasa 25 Mei 2021, Majlis memutuskan untuk mengadakan Minggu Warga Emas di Pulau Krismas dari 26 Julai - 01 Ogos 2021.

Shire Pulau Krismas telah mempromosikan Minggu Warga Emas di Pulau sejak 1999. Acara tahunan ini, kini dalam tahun kedua puluh tiganya (23), ia hanya dapat dijalankan dengan sokongan individu, kumpulan bisnis dan organisasi komuniti.

Minggu Warga Emas merayakan kontribusi yang orang tua kita telah memberi kepada komuniti.

Minggu Warga Emas di Pulau Krismas juga mempromosi pemahaman positif penuaan dalam komuniti kami, menggalakkan warga emas untuk menikmati gaya hidup aktif dan sihat, dan memudahkan penglibatan kumpulan komuniti dan organisasi dalam membentangkan aktiviti untuk warga emas.

Wilayah Pulau Krismas dalam mempelawa penajaan daripada kumpulan bisnis-bisnis, organisasi komuniti dan individu berminat untuk membantu dalam membentangkan acara bermakna ini. Kemurahan hati penaja lalu telah memastikan warga emas kami menikmati aktiviti minggu itu. Diharapkan bahawa banyak kumpulan dan individu sebelum ini yang terlibat akan meneruskan untuk menyumbang melalui sokongan barangan, aktiviti atau derma.

Untuk penajaan dan maklumat lanjut tentang Minggu Warga Emas 2021, sila hubungi Pegawai Khidmat Masyarakat Warga Emas, Ron Foo di 9164 8300 sambungan 232, atau email [ronf@shire.gov.cx](mailto:ronf@shire.gov.cx)

David Price  
**Ketua Pegawai Eksekutif**



圣诞岛郡政府  
公告

12/21

2021年6月18日

### 庆祝2021年长者周

在2021年5月25日星期二举行的议会常会上，议会决定于2021年7月26日至8月1日在圣诞岛举办长者周活动。

圣诞岛郡从1999年起就在岛上推广长者周活动。这项一年一度的活动现在已经是第二十三（23）年了，只有在个人、商业团体和社区组织的支持下才有可能举行。

长者周庆祝长者对社区的贡献。

圣诞岛长者周也促进我们社区对老龄化的积极认识，鼓励长者享受积极健康的生活方式，并促进社区团体和组织参与为长者举办的活动。

圣诞岛郡邀请商业团体、社区组织和感兴趣的个人赞助，协助举办这一有意义的活动。过去，赞助者的慷慨捐助确保了我们的长者享受本周的活动。希望以前参与的许多团体和个人继续通过实物支持、活动或捐赠作出贡献。

有关2021年长者周的赞助及更多资料，请于办公时间致电9164 8300转232或通过电邮与社区服务署长者事务主任RonFoo先生联络ronf@shire.gov.cx。

大卫普莱斯  
首席执行官